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Vragen van het lid Van Helvert (CDA) aan de Minister van Infrastructuur en 
Milieu over het bericht «Trajectcontrole A2 levert 48 miljoen aan boetes op» 
(ingezonden 20 augustus 2015). 

Vraag 1
Heeft u kennis genomen van het bericht «Trajectcontrole A2 levert 48 miljoen 
aan boetes op»1? 

Vraag 2
Kunt u aangeven wat er mis gaat op de A2, nu blijkbaar 31% van de boetes 
op dat wegvak wordt geïncasseerd? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het corrigerende effect van beboeten niet aanwezig is 
wanneer er zoveel overtredingen worden begaan? 

Vraag 4
Kunt u aangeven of bijstelling van de snelheidsregels op het betreffende 
wegvak in het verschiet ligt, of welke andere acties u van plan bent te 
ondernemen? 

Vraag 5
Deelt u de mening dat de toegestane snelheid afgestemd dient te zijn op het 
wegbeeld (met name de breedte en het aantal rijbanen) en dat de wisselende 
maximumsnelheden op de weg tot verwarring leiden? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Visser (VVD), ingezonden 20 augustus 2015 (zaaknummer 2015Z14802) en 
Madlener en Helder (beiden PVV), ingezonden 20 augustus 2015 (zaaknum-
mer 2015Z14803)

1 http://www.volkskrant.nl/binnenland/deze-camera-s-incasseren-48-miljoen-per-jaar~a4124036/
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